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S K R A Ć E N I  Z A P I S N I K

sa 24.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 28.11.2012. godine u 19,00 sati u maloj 
dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini  

SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: 

Mladen Gregurović, Danijel Pavić, Nenad Drndić, Danko Hršak, Dragutin Benc, Josip Kozina, Zoran 
Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko, Robert Cerovečki, Mirko 
Koret, Štefanija Družinec, Nenad Sikirica, Stjepan Štrok, Zdenka Grilec, Vladimir Bajcer, Branko 
Kunštek 

OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: Josip Horvat, gradonačelnik, Josip Pelin, zamjenik 
gradonačelnika, Boris Bočkaj, zamjenik gradonačelnika, Vlasta Bočkaj, pročelnica, Snježana Pelin, 
pročelnica, Jelena Milčić, pročelnica, Miroslav Ivić, pročelnik, Branka Stipić, voditelj zapisnika te 
predstavnici medija 

Predsjednik Gradskog vijeća g.Zoran Gregurović otvara 24.sjednicu Gradskog vijeća Grada Krapine, 
pozdravlja prisutne, konstatira nakon izvršene prozivke, da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova 
Gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane odluke kao i drugi akti.   

Predsjednik Gradskog vijeća g.Gregurović konstatira, da je jednoglasno donijet predloženi dnevni red 
koji su članovi Gradskog vijeća primili uz radni materijal.  

T O Č K A 1.

PITANJA I PRIJEDLOZI 

 Član Gradskog vijeća g.Koret Mirko napomenuo je slijedeće: 

1. predlaže da se u Programu MO Grada Krapine za 2013. god. planiraju sredstva za asfaltiranje 
staze kod OŠ A.Cesarec (od stambene zgrade) do Wohlovog mosta, jer je ta staza ostala neuređena, a 
puno stanovnika šeće tim dijelom grada
2. da Krakom d.o.o. intervenira da se ukloni srušeno stablo ispod gradskog groblja,  a koje se srušilo 
prije mjesec dana uslijed težine snijega

Gradonačelnik je odgovorio da što se tiče staze kod OŠ August Cesarec, njezino uređenje se čeka zbog 
izgradnje poslovnog prostora u tom dijelu - Konzuma, a koja bi trebala započeti iduće godine. Iz tog 
razloga se staza nije uređivala, jer bi se kod izgradnje objekta uništila.  

 Članica Gradskog vijeća gđa.Zdenka Grilec istakla je u svom izlaganju, da je vrlo ružno za Grad 
Krapinu, što je  željeznička stanica u tako derutnom i neurednom stanju, ulazna vrata su klimava, 
stolice i zidovi uništeni i išarani. Mišljenja je da bi Gradsko vijeće trebalo HŽ-u uputiti prijedlog 
da se željeznička stanica sredi i uredi , jer naš Grad i građani zaslužuju uredniju želj.stanicu. Isto 
tako je napomenula da je Udruga umirovljenika prošle nedjelje slavila 65.obljetnicu postojanja, 
te je bio red da je netko došao od strane Grada. Ako je gradonačelnik bio spriječen, mogao je 
doći zamjenik. Također je nadalje postavila pitanje gradonačelniku da li će ove godine 
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umirovljenici dobiti bonove za božićne blagdane,  jer je u proračunu za tu svrhu planirano 70.000 
kuna.

Gradonačelnik g. Horvat obavijestio je članove Gradskog vijeća, da je Grad Krapina 2010. godine uputio 
dopis odnosno prijedlog HŽ-u za uređenje željezničke stanice u Krapini, ali  je odgovoreno da HŽ nema 
sredstava za tu namjenu te ako Grad Krapina ima, neka uredi iz svojih sredstava. Problem  je u šefu 
stanice koji nije prodoran da svojim angažmanom utječe kako bi se stanica uredila. Isto tako je 
napomenuo, da je Grad iz svojih sredstva uredio rasvjetu oko željezničke stanice u Lepajcima. Nadalje se 
ispričao gđi. Grilec što je došlo do nesporazuma vezano za njegovo prisustvovanje na 65.obljetnici 
Udruge umirovljenika. Vezano za pomoć umirovljenicima za božićne blagdane istaknuo je da će se 
sljedeći tjedan napraviti kriteriji za dodjelu te će nakon toga ići javni poziv.  

 Član  Gradskog vijeća g.Bajcer  Vladimir  napomenuo je slijedeće:

1. MO Krapina sa svojih sjednica bi trebao dostavljati zapisnik Gradu, pa postavlja pitanje da li su 
na svojoj sjednici razmatrali njegov prijedlog uređenje zdenca u M. Gupca i proširenje rasvjete 
prema Starogradskoj ulici odnosno da li su ta pitanja dostavljena MO Krapina na razmatranje

2. prema saznanju gradonačelnik  je sa delegacijom bio u Njemačkoj, gradu Mainzu, pa postavlja 
pitanje gradonačelniku što se ponudilo od poduzetničke zone, što se raspravljalo

3. u potezu Krapinščice od Carine do trafostanice u Podgori napravili su se otoci, te se korito  u 
slučaju većih kiša razlije  prema osnovnoj školi, pa predlaže rješenje tog problema 

Gradonačelnik grada Krapine g. Horvat obavijestio je članove Gradskog vijeća, da MO Krapina nije 
imao sjednicu u vremenskom razdoblju od zadnje sjednice Gradskog vijeća do sazivanje ove sjednice, pa 
se o tome nije ni moglo raspravljati. Isto tako je napomenuo, da u Hrvatskim vodama ima obećanje da će 
se iduće godine krenuti sa čišćenjem Krapinice do Wohlovog mosta. Također je obavijestio članove 
Gradskog vijeća da je sudjelovao na gospodarskom forumu u Mainzu gdje je  iz Hrvatske sudjelovalo 
nekoliko agencija. Na forumu je učestvovalo cca 100 gospodarstvenika. Napomenuo je, da je Grad 
izradio katalog za prezentaciju kroz koji je pokazao gdje su moguća ulaganja kao i samu mogućnost 
ulaganja u turističku infrastrukturu, a koji je objavljen i na internet stranicama Grada. Što se tiče odjeka 
našeg sudjelovanja još se ne zna, ali istaknuo je da je zadovoljan prisustvovanjem forumu.

 Članica Gradskog vijeća gđa. Štefanija Družinec postavila je pitanje stare škole u Podgori 
odnosno na koliko je godina ista dana u najam te da li se sredstva od najma mogu usmjeriti na 
financiranje MO Podgora, jer isti ima vrlo mala sredstva u Proračunu  

Gradonačelnik Grada Krapine g. Horvat je odgovorio da je vlasnik stare škole OŠ August Cesarec te su 
škola i vrtić sklopili ugovor o najmu na 10 godina, pa iz tog razloga nema mogućnosti da se ta sredstva 
dodjele MO Podgora, a zakonom je određeno na što OŠ troši sredstva od najma.

 Član Gradskog vijeća g. Bajcer je napomenuo da je Gradsko vijeće donijelo odluku da ta zgrada 
više nije škola 

Gradonačelnik Grada Krapine je odgovorio,  da je Gradsko vijeće donijelo odluku, da se u tom objektu 
ne održava nastava, a ne da to nije škola.

T O Č K A  2.

Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 23.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine

Predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović konstatirao je da su tekst skraćenog zapisnika sa 23.sjednice 
Gradskog vijeća svi članovi vijeća primili uz radni materijal te otvara raspravu.
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Član Gradskog vijeća g.Grah je istaknuo da u skraćenom zapisniku nije konstatirano da je direktor 
Krakoma obećao odgovor što se tiče postavljanja cijevi u naselju Medvedeci.

 Kako nije bilo nikakovih pitanja  ni prijedloga, predsjednik je konstatirao, da je jednoglasno donijet 
slijedeći 

Z A K L J U Č A K

U s v a j a se skraćeni zapisnik sa 23.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni 
dio ovog zapisnika. 

T O Č K A  3.

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Ljudevit Gaj Krapina

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Sikirica obavijestio je članove Gradskog vijeća da je 
Odbor na svojoj sjednici održanoj 26.11.2012. godine raspravljao o prijedlogu Odluke te je istu primio 
na znanje i uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje uz napomenu, da se provjeri da li su 
čl.62 do 65. utemeljeni na zakonu ili je to odluka školskog odbora. 

Predsjednik Gradskog vijeća je odgovorio da je to provjereno te da su isti utemeljeni na zakonu.

Član Gradskog vijeća g. Bajcer Vladimir napomenuo je da bi u čl.46. trebalo  pisati „pismenom“,  a ne 
„pisanom“ te bi u čl.192. gdje se konstatira da je Statut iz 2005. god. prestao važiti napisati i sve izmjene 
i dopune koje su do sada donesene.

Pročelnik Ivić Miroslav dao je obrazloženje, da je Hrvatska zajednica osnovnih škola izradila ogledni 
primjerak Statuta, te zato ima tako puno članaka, jer je sve opširnije propisano, a isto tako je uzeta i 
jedinstvena terminologija.

Kako nije bilo daljnjih pitanja i prijedloga, predsjednik Gradskog vijeća je konstatirao da je jednoglasno 
donijeta slijedeća  

O D L U K A

Daje se prethodna suglasnost na Statut Osnovne škole Ljudevit Gaj Krapina u tekstu koji čini sastavni 
dio ovog skraćenog zapisnika.

T O Č K A  4.

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole „Augusta Cesarca“ 
Krapina

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Sikirica obavijestio je članove Gradskog vijeća da je 
Odbor na svojoj sjednici održanoj 26.11.2012. godine raspravljao o prijedlogu Odluke te je istu primio 
na znanje i uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje uz napomenu, da se provjeri da li su 
članci od 62. do 65. utemeljeni na zakonu ili je to odluka školskog odbora. 

Kako nije bilo daljnjih pitanja i prijedloga, predsjednik Gradskog vijeća je konstatirao,  da je 
jednoglasno donijeta slijedeća  

O D L U K A

Daje se prethodna suglasnost na Statut Osnovne škole „Augusta Cesarec“ Krapina u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog skraćenog zapisnika.
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T O Č K A  5.

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Grada Krapine za 2012. godinu

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Sikirica obavijestio je članove Gradskog vijeća da je 
Odbor na svojoj sjednici održanoj 26.11.2012. godine raspravljao o prijedlogu Odluke te je istu primio 
na znanje i uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine je napomenuo, da se o istoj točci ne raspravlja već se o 
svakom predloženom kandidatu za priznanje pojedinačno glasa. Tako je konstatirao, da je prijedlog za 
dodjelu priznanja Grada Krapine za 2012. godinu za Plaketu Grada Krapine: 

1. Hrvatska udruga „Muži zagorskog srca“- za doprinos promicanja kajkavskog jezika, 
književnosti i kulture u Gradu Krapini – jednoglasno prihvaćen 

2. Prostovoljno gasilsko društvo Kozje – za doprinos promicanju dobrovoljnog 
vatrogastva kroz prekograničnu suradnju povodom 35.obljetnice potpisivanja Povelje o 
bratimljenju s DVD-om Krapina – jednoglasno prihvaćen

3. Biserka Bajcer – za doprinos u radu Planinarskog društva „Strahinjščica“ i promicanju 
imena Grada Krapine –jednoglasno prihvaćen

4.  Davor Šimunović – za doprinos i razvoj volonterizma i promicanje humanitarnog rada 
u Gradu Krapini – jednoglasno prihvaćen 

Nakon provedenog glasovanja predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je, da je jednoglasno donijeta 
slijedeća 

O D L U K A

D o n o s i   se Odluka o dodjeli priznanja Grada Krapine za 2012. godinu u tekstu koji čini sastavni dio 
ovog skraćenog zapisnika.




